

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

UNIVERSITE DE DSCHANG
RECTORAT

Secrétariat Général

SERVICE DE L'INFORMATION ET DES CONFERENCES



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

UNIVERSITY OF DSCHANG
CHANCELLERY

The Registrar's Office

SERVICE FOR INFORMATION AND CONFERENCES

BP 96, Dschang (Cameroun) – Tél. /Fax (237) 33 45 13 81 – Website: <http://www.univ-dschang.org> – E-mail: udsrectorat@univ-dschang.org

N° **G.13 / 02482** /UDs/R/SG/SIC

Dschang, le **29 AVR 2020**

COMMUNIQUE

Le Recteur de l'Université de Dschang porte à la connaissance des membres de la Communauté Universitaire qu'il procédera à l'installation des Responsables nouvellement nommés par Décret N°2020/231 du 22 avril 2020, le **Vendredi 1^{er} mai 2020 à partir de 10 heures précises** dans la **salle des Actes du Rectorat**. Il s'agit du Directeur du Centre des Œuvres Universitaires et de Madame le Doyen de la Faculté des Sciences Economiques et de Gestion.

Compte tenu des mesures gouvernementales de riposte contre le Covid-19, **outre les concernés, seuls certains membres du Conseil Rectoral sont conviés à cette cérémonie.**

ANNOUNCEMENT

The Vice-Chancellor of the University of Dschang hereby informs the members of the University Community that he will install the newly appointed officials by Decree N°2020/231 of April 22nd, 2020, **Friday May 1st, 2020 at 10 am prompt** in the **Chancellery Hall**. Those concerned are the Director of Student's Welfare and the Dean of the Faculty of Economics and Management.

Taking into consideration the governmental strategy to counter Covid-19, **besides those concerned only certain members of the Chancellery Council are invited to this ceremony.**

Copy:

- Minstate
- CAB. VC
- DVC
- R
- DAAF
- Head of Schools & Faculties
- SIC/Campus Radio
- Billboard
- Archives

